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Valtuutettu Hannu Raittolan ym. valtuustoaloite uimahallin toteuttamisesta

525/00.07.01/2017

Kaupunginvaltuusto 22.05.2017 § 69

Valtuutettu Hannu Raittola luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
kah den valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Tekemiämme uimahallihallialoitteita ja talousarvioesityksiä
se kä nimenkeräyslistoja uimahallista on luultavasti kym me niä.
Ne on otettu hengiltä jokseenkin välittömästi, nähtävästi ajat-
te le mat ta kunnolla koko asiaa.

Kansanterveyslain mukaisesti monipuolinen uimahalli to teut-
taa tehokkaasti terveitä elämäntapoja ja tuo kuntouttavan te-
hok kaan terveystyön jokaisen ulottuville. Paras uimahallin
hal lin nol li nen paikka on sosiaali- ja terveyslautakunnan alai-
suu des sa.

Tulevan uimahallin kantava ajatus julki-ilmeessä olisi kansan
kun non ja työn arvostus.

Jos sote-yritelmä joskus toteutuu, siirtyy uimahalli silloin maa-
kun nan hallintaan, toiminta kuitenkin säilyisi.

Emme tee suorasanaista esitystä, koska ne on helppo teilata.
Ym mär tä vä kaupunginvaltuusto voi vanhoista esityksistä ot-
taa mie lui san ja ryhtyä töihin yllä olevan mukaisesti."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.

Kaupunginhallitus 29.05.2017 § 243

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen ym pä ris tö vi ras-
tol le sekä sivistysvirastolle val mis tel ta vak si ja mahdollisia toi-
men pi tei tä varten.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.

Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta 3.4.2019 § 5

Vapaa-aikatoimensihteeri Maija Puolakanaho

Raision uintikeskus Ulpukan läheisyys on mahdollistanut, että Naantalin



kau pun ki on voinut järjestää monenlaista vesiliikuntaa kaupunkilaisille Ul-
pu kas sa. Lii kun ta pal ve lut järjestää sekä kesällä että keväällä 5-vuotiaiden
ui ma kou lut Ul pu kas sa. Uimakouluryhmät ovat olleet pääsääntöisesti täyn-
nä. Van hem mat ovat kuljettaneet itse lapsensa Raisioon ja tämä ei ole
osoit tau tu nut on gel mak si.

Koulujen opetussuunnitelmiin kuuluvia uimakouluja ja uintitunteja  jär jes te-
tään Ulpukassa myös koulupäivinä. Koululaiset kuljetetaan Ulpukkaan lin-
ja-au tol la.

Liikuntapalvelut järjestää maksuttoman uimahallikuljetuksen Ulpukkaan
maa nan tai-il tai sin tammi-toukokuu ja syys-joulukuu välisenä ai ka na. Kul je-
tus lähtee Rymättylän keskustasta.

Seniorikorttiin (65+) on sisällytetty uintikeskus Ulpukan käyttö kolme ker taa
viikossa arkipäivisin ennen klo 14.00 ja maanantaisin seniorikortilla pää see
uimaan myös klo 17.00 jälkeen. Maanantai-illan uinti on lisätty se nio ri kort-
tiin 1.3.2019 alkaen, jotta seniorikortin haltijat voivat käyttää mak su ton ta ui-
ma hal li kul je tus ta uimahallimatkoilla.

Aurinkosäätiön uima-altaassa järjestetään myös monenlaista vesiliikuntaa
niin naantalilaisten yhdistysten kuin myös kaupungin soveltavan liikunnan
toi mes ta. Vauvauintia järjestää yksityinen toimija.

Naantalin kylpylä järjestää vesijumppaa aikuisille omissa tiloissaan. Kau-
pun gil la on sopimus kylpylän kanssa, mikä mahdollistaa naantalilaisille nor-
maa li hin to ja edullisemman käytön sovittuina aikoina.

Uimarantoja ja uimapaikkoja on sekä Kanta-Naantalissa että saaristossa.
Tal vi uin ti paik ko ja ylläpidetään kaupungin toimesta Nunnalahdessa ja Tai-
mos sa. Lisäksi Naantalin Purjehdusseura järjestää avantouintia Lam mas-
luo dos sa.

Vuonna 2004 Naantalin kaupunki selvitti uimahallin rakentamis- ja käyt tö-
kus tan nuk sia. Kustannusarvio hallille oli tuolloin yli 4.9 miljoonaa euroa.
Käyt tö kus tan nuk set/vuo si sisälsivät arviossa henkilöstö-, lämmitys- ja säh-
kö kus tan nuk sia. Vuotuisiksi kustannuksiksi arvioitiin tuolloin yli 800 000 eu-
roa.

Uimahallin sijainniksi esitettiin vuonna 2004 Maijamäen koulun viereisen
met sän kalliorinnettä, joka olisi mahdollistanut yhteisparkkitilojen käytön
kou lun kanssa. Tällä hetkellä Maijamäen pihalle on suunniteltu Maijamäen
lä hi lii kun ta paik ka, jonka seurauksena mm. parkkipaikat piha-alueelta pois-
tu vat.  Mai ja mä en lähiliikuntapaikka on tarkoitus rakentaa vuonna 2019.

Uimahalli vuoden 2004 selvityksen mukaan olisi ollut ns. keskisuuri ui ma-
hal li, jonka kävijämääräksi arvioitiin 100 000 uimaria/vuosi.

Naantalin kaupungin voimassa olevassa toiminta- ja taloussuunnitelman in-
ves toin ti osas sa on varauduttu vuodelle 2023 siihen, että vanhan jäähallin
(Ku pa ri vuo ri hal li) tilalle rakennetaan uusi halli. Lisäksi toiminta- ja ta lous-
suun ni tel mas sa on vuodelle 2021 varattu 60 000 euron määräraha Ka le-
van nie men koulun yhteyteen rakennettavan liikuntahallin suunnitteluun.



Näi den hankkeiden toteutumisen jälkeen voidaan miettiä uimahallin suun-
nit te lua.

VAPAA-AIKATOIMEN PÄÄLLIKKÖ:

Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta antaa kau pun gin hal li tuk sel-
le ja edelleen kaupunginvaltuustolle selostusosan mu kai sen
vastauksen Hannu Raittolan ym. valtuustoaloitteeseen.

KULTTUURI- JA VAPAA-AIKALAUTAKUNTA:

Vapaa-aikatoimen päällikön ehdotus hyväksyttiin.

Tekninen lautakunta 16.09.2020 § 69

Kiinteistöpäällikkö Pekka Alm 9.9.2020:

Teknisen lautakunnan roolina on lähteä kehittämään tilahankkeita, joista
kau pun gin palvelutoiminnoista vastaavat lautakunnat ovat tehneet ti lan tar-
ve pää tök set. Uimahallin rakentamista on käsitelty useaan otteeseen kau-
pun gin toimielimissä. Käsittelyissä on päädytty jatkamaan ui ma hal li pal ve-
lui den osalta nykyisellä linjalla, jossa kaupungilla ei ole omaa uimahallia,
mut ta kuntalaisten uimahallipalveluiden käyttöä tuetaan alueen muissa hal-
leis sa tarpeelliseksi katsotulta osalta.

TEKNINEN JOHTAJA:

Tekninen lautakunta antaa osaltaan kaupunginhallitukselle ja
edel leen kaupunginvaltuustolle selostusosan mukaisen vas-
tauk sen Hannu Raittolan ym. valtuustoaloitteeseen.

TEKNINEN LAUTAKUNTA:

Teknisen johtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 05.10.2020 § 297

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus

 merkitsee kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunnan sekä tek-
ni sen lautakunnan valtuutettu Hannu Raittolan ym.
aloit tee seen antaman selvityksen tiedokseen ja saattaa
sen valtuuston tietoon

 ehdottaa valtuustolle, että valtuutettu Hannu Raittolan
ym. aloite merkitään loppuun käsitellyksi.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


